

# Huaxia South Chinese School Weekly News

Feb. 09, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

瑞雪兆丰年！很高兴又要和大家见面了！

**本周六因高中 SAT 考试，推迟一小时上课，2: 30 开始第一节课。**

下面是本周的新闻：

1. 本周华夏中文学校演讲比赛，南部赛区的决赛将在我们学校举办，我们学校一年级的叶子鑫，邓涵宇和雷雨时；二年级的李牧遥、陈紫涵和赵云飞；三年级的张铎、林怡萱和王析慧将代表南部参加比赛。让我们预祝他们/她们发挥良好，参与开心。
2. 因总校演讲比赛，D wing 的教室要让出来，二年级三班桂洁老师的班临时换到 A102 上课。麻烦家长们互相转告。
3. 本学期的值班安排已经放在了学校网站上。请家长们登录学校网站，查询自己家庭的值班时间，提早安排，以免时间冲突。[www.hxsouth.org](http://www.hxsouth.org)，从 the menu bar，点击家长会 — 家长值班细则和家长值班安排。
4. 为欢庆元宵节，孩子们 20 周年校庆绘画作品，本周将在餐厅展出，欢迎围观。
5. 4 月份的总校将有中文辩论比赛。报名将从本周起，4-6 年级一个队（6 人+替补），7-9 年级一个队（6 人+替补）。请大家向自己的老师报名。

辩论主题：正 - 学生压力大利于成才

反 - 学生压力大不利于成才

南部中文学校的家庭们，我们本周六见。祝大家周末好！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 2 月 9 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

A Fall of Seasonable Snow Gives Promise of a Fruitful Year! It's nice to see you all soon!

This Saturday (02/20) our school will follow the delayed opening time schedule. **The school session is from 2:30pm to 5:20pm.** Please be there on time.

Here's this week's news:

1. The Chinese Speech & recitation tournament will be held on 01/07/2017 at our school. Ethan Yip, Justin Deng and Wutin Lei for first grade; Serena Lee, Lilian Chen; Andy Zhao for second grade; Peter Zhang, Kayla J. Lin and Audrey Wang for third grade will present our school. Let's give them a cheer and wish them the best!
2. Due to Chinese Speech & recitation tournament, the 3rd grade Mrs. Jie Gui's class will be moved to A102.
3. You can find parent duty information on our school website. Please check your family duty time, make plan, and minimize the time conflict. Our website is [www.hxsouth.ore](http://www.hxsouth.ore), go to the menu bar, click PTA, you will see "Parent Duty Schedule" and "Parent Duty Policy".
4. Student drawing and painting will be displayed in cafeteria this Saturday to celebrate the Lantern Festival. Please stop by and see those fabulous artworks.
5. Huaxia Headquarter annually Chinese debate competition will be held on April. There will be one team for Grade 4-6, and one team for Grade 7-9. Please let your teacher know if you are interested in.

Debate topic: Whether pressure is good for success?

Looking forward to see you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

2/9/2017